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KF § 104     DNR: KU.2019.208  
 
 
 
Utbildning hat, hot och våld mot förtroendevalda   
Med anledning av erbjudande från Sveriges Kommuner och Landsting, 
SKL, har kommunfullmäktige idag utbildning kring hat, hot och våld mot 
förtroendevalda.  
 
Utbildningen omfattar bland annat följande: 

• Fakta och bakgrundsläget 
• Vem drabbas och vem hotar 
• Vems ansvar är det? 
• Vad kan vi göra  
• Goda exempel från kommuner och regioner som arbetar för att 

förebygga hat och hot mot förtroendevalda 
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KF § 105     DNR: KU.2019.21  
 
 
 
Godkännande av dagordning   
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Dagordningen godkänns. 
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KF § 106     DNR: KU.2019.24  
 
 
 
Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort   
Meddelas att kungörelse av dagens sammanträde skett genom publicering 
av kallelse och underlag på kommunens hemsidas politikerwebb, 
annonsering på kommunens hemsida och i ortens tidningar. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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KF § 107     DNR: KU.2019.25  
 
 
 
Allmänhetens frågestund   
Inga frågor ställs. 
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KF § 108     DNR: KU.2019.159  
 
 
 
Sammanräkning från Länsstyrelsen   
Kommunfullmäktige beslutade 2019-06-10, § 96, att godkänna Sara 
Gustafsson från uppdraget som ledamot för Centerpartiet i 
kommunfullmäktige. 
 
Länsstyrelsen meddelar i beslut daterat 2019-06-25, att till ny ledamot i 
kommunfullmäktige för Centerpartiet har utsetts Martin Joelsson och till ny 
ersättare för Centerpartiet har utsetts Maggan Drottman.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen godkänns. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Ny sammanräkning från Länsstyrelsen  
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KF § 109     DNR: KU.2018.91  
 
 
 
Val av nämndemän i Kalmar tingsrätt 2020-2023   
Kalmar tingsrätt meddelar att mandattiden för samlitga nämndemän går ut i 
år. Nyval av tre nämndemän måste därför göras för perioden 2020-2023. 
 
Valberedningens sammankallande Ingemar Svanström (C) föreslår att 
omval sker av nuvarande nämndemän, Marie Bjerkhaug, Maggan Drottman 
och Elisabet Olsson 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Till nämndemän för perioden 2020-2023 utses Marie Bjerkhaug, Maggan 
Drottman och Elisabet Olsson. 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Angående val av nämndemän i Kalmar tingsrätt  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kalmar Tingsrätt 
Samtliga valda
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KF § 110     DNR: MA.2019.244  
 
 
 
Taxa för tillståndsprövning av tobaksförsäljning   
Lag (2018:2088) om tobak och liknande produkter träder ikraft 2019-07-01. 
En av de saker som ändras är att man inför en tillståndsprövning för att få sälja 
tobak i stället för den anmälan som görs idag. 
För denna tillståndsprövning får kommunen ta ut en avgift enligt 8 kap § 1 
Lag(2018:2088) om tobak och liknande produkter. 
Den nya taxan kommer att bli 7 x den årliga timtaxan som fastställs av 
kommunfullmäktige. 
 
Myndighetsnämnden beslutade 2019-06-13, § 43, att anta den nya taxan för 
tillståndsprövning av tobaksförsäljning. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Den nya taxan för tillståndsprövning av tobaksförsäljning antas. 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2019-06-13 - MN § 43 
Taxa för miljöverksamheten 2019.pdf 
Protokoll 2019-08-13 - KS § 134 
Information.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Ekonomichefen 
Myndighetsnämnden
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KF § 111     DNR: KU.2019.57  
 
 
 
Motion om ekonomi   
Sverigedemokraterna inkom 2019-02-04 med en motion om att man 
motsätter sig Socialdemokraternas förslag att höja politikernas arvoden. 
Sverigedemokraterna vill omvandla nuvarande kommunalråd till 50% och 
två oppositionsråd på 25% vardera. Sverigedemokraterna hemställer om en 
allmän översyn för att spara inför de kommande åren.  
 
Ett förslag om utökad tid för vice ordförandeposterna har antagits i 
kommunledningsutskottet och kommer att tas upp i kommunstyrelsen den 
28 maj. Kommunfullmäktige har 2018-11-05 antagit "Ersättning till 
förtroendevalda" där det framgår att kommunen ska ha ett kommunalråd på 
heltid. Kommunstyrelsen har fattat beslut om preliminära budgetramar för 
2020 - 2022. Budgetberedningen kommer att ta fram direktiv för utskottet 
om arbetet med budget 2020 - 2022.  
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen utan eget yttrande. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 115 att bordlägga ärendet.  
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Motionen avslås. 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion SD 
Protokoll 2019-08-13 - KS § 126  
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KF § 112     DNR: KU.2015.288  
 
 
 
Medborgarförslag om trädgårdsavfall   
Detlef Sannemüller, Berga, har den 14 december 2015 lämnat ett 
medborgarförslag gällande kompost av trädgårdsavfall som lämnas in till 
Kolsrums avfallsanläggning med avsikt att få tillgång till jord som 
allmänheten kan hämta. Komposten skulle skötas av personal på Kolsrums 
avfallsanläggning.  
 
Kolsrums gamla soptipp ska sluttäckas under åren 2027 till 2029. Det 
innebär att soptippen kommer att täckas med täta material och tjocka lager 
jord för att förhindra att föroreningar kan spridas från området. Längst upp 
på täckningen kommer det att finnas ett så kallat växtetableringsskikt 
bestående av matjord.  
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) har under hösten 2018 
skickat in en anmälan till länsstyrelsen gällande tillstånd att få kompostera 
park- och trädgårdsavfall samt att få mellanlagra färdig kompost. Från 
komposten ska sedan anläggnings- och matjord framställas. Denna matjord 
kommer att användas som en resurs vid täckningen av Kolsrums soptipp. 
 
Förbundsdirektionen för ÖSK beslutade 2019-02-25, § 17 att besvara 
medborgarförslaget med att den färdiga komposten kommer att användas 
som en resurs till sluttäckningen av Kolsrums deponi. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Den färdiga komposten kommer att användas som en resurs till 
sluttäckningen av Kolsrums deponi. 
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
_____ 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 117 att bordlägga ärendet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Den färdiga komposten kommer att användas som en resurs till 
sluttäckningen av Kolsrums deponi. 
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
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KF § 112     DNR: KU.2015.288  
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag om trädgårdsavfall 
Svar på medborgarförslag trädgårdsavfall KU 2015-288 Högsby kommun, FD § 
17/2019.docx 
Protokoll 2019-08-13 - KS § 129  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
ÖSK
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KF § 113     DNR: KU.2016.167  
 
 
 
Medborgarförslag om skatepark   
Ett medborgarförslag med önskemål om skatepark har inkommit till 
Högsby kommun 2016-09-05. En förhandsbedömning är gjord och den 
innehåller ett direktiv om att väva in önskemålet i lekplatsinvesteringarna 
för Högsby tätort. 
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2017-11-07, § 137 att överlämna 
medborgarförslaget till Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) 
för beredning.  
 
Förbundsdirektionen för ÖSK beslutade 2019-02-25, § 21 att föreslå att ett 
eller ett par redskap/ytor som kan användas som skatepark vävs in i de 
lekplatsinvesteringar som finns för Högsby tätort 2022. Vidare föreslår 
förbundsdirektionen att kommunfullmäktige därmed anser att 
medborgarförslaget är besvarat. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Ett eller ett par redskap/ytor som kan användas som skatepark vävs in i de 
lekplatsinvesteringar som finns för Högsby tätort 2022.  
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
_____ 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 116 att bordlägga ärendet.  
_____ 
 
Synpunkt under kommunstyrelsens möte 
Synpunkt framkommer från både Tuva Bojstedt (KD) och Diana 
Bergeskans (S) att det är beklagligt att förslagsställaren fått vänta så länge 
på ett svar på sitt medborgarförslag och vill att det framförs till 
förslagsställaren att det ändå tack vare hans förslag kommer ske en 
förändring år 2022.  
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Ett eller ett par redskap/ytor som kan användas som skatepark vävs in i de 
lekplatsinvesteringar som finns för Högsby tätort 2022.  
 
Ovan redovisade synpunkter godkänns som medskick till förslagsställaren. 
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KF § 113     DNR: KU.2016.167  
 
 
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Skrivelser Medborgarförslag - Skatepark 
Förhandsbedömning Skatepark.pdf 
Beslut FD 2019-02-25Svar på medborgarförslag om skatepark i Högsby.docx 
Protokoll 2019-08-13 - KS § 128  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
ÖSK
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KF § 114     DNR: KU.2018.100  
 
 
 
Medborgarförslag - Säkerställa trafiksituationen i Ruda samhälle 
genom enkla åtgärder   
Bo Karlsson inkom 2018-04-05 med ett medborgarförslag om åtgärder för 
att säkerställa trafiksituationen i Ruda. Förslaget är att uppvakta 
Trafikverket med önskemål om att genomföra tre saker: 
 

1. Sänk hastigheten till 50 km/h redan vid Storgatan 97 i Ruda 
2. Sänk hastigheten till 30 km/h förbi skolan 
3. Bygg vägförträngning i anslutning till hastighetsbegränsningen till 

30 km/h 
 

Kommunledningsutskottet beslutade 2018-05-15, 98, att överlämna ärendet 
till Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) för beredning. 
 
Trafiknämnden har redan gett förvaltningen ett uppdrag att se över alla 
hastighetsbegränsningar i båda kommunernas tätorter inom ramen för den 
tidigare utredningen om "Rätt-fart-i-staden". Processen är i sitt slutskede 
gällande Virserums tätort som skulle vara pilotort för genomförandet. Även 
Ruda kommer alltså ses över då det är i kommunen via sin trafiknämnd 
som har mandat att besluta om hastighetsbegränsningar inom 
tätortsgränserna även på statens vägar. Dock så ska Trafikverket yttra sig i 
varje förslag. 
 
I samband med att detta arbete görs så kommer punkterna 1-2 ses över. 
Punkt 3 kan bli en följd av detta för Trafikverket att verkställa för att få en 
praktisk efterlevnad på hastigheterna. 
 
Medborgarförslaget anses besvarat med hänsyn till pågående uppdrag från 
trafiknämnden. 
 
Förbundsdirektionen för Östra Smålands Kommunalteknikförbund 
beslutade 2019-03-25, § 35, att anse medborgarförslaget besvarat med 
hänsyn till pågående uppdrag från trafiknämnderna om att se över alla 
hastighetsbegränsningar i alla tätorter inom ramen för den tidigare 
utredningen om "Rätt-fart-i-staden". 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Medborgarförslaget anses besvarat med hänsyn till pågående uppdrag från 
trafiknämnderna om att se över alla hastighetsbegränsningar i alla tätorter 
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KF § 114     DNR: KU.2018.100  
 
 
 
inom ramen för den tidigare utredningen om "Rätt-fart-i-staden". 
_____ 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 118 att bordlägga ärendet. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Medborgarförslaget anses besvarat med hänsyn till pågående uppdrag från 
trafiknämnderna om att se över alla hastighetsbegränsningar i alla tätorter 
inom ramen för den tidigare utredningen om "Rätt-fart-i-staden". 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag - Säkerställa trafiksituationen i Ruda samhälle genom enkla 
åtgärder 
Beslut FD 2019-03-25Svar på medborgarförslag om trafiksituationen i Ruda.docx 
Protokoll 2019-08-13 - KS § 130  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
ÖSK 
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KF § 115     DNR: KU.2018.268  
 
 
 
Medborgarförslag om boendeparkeringar på Storgatan vid banken   
En kommuninvånare inkom 2018-11-07 med ett medborgarförslag med 
önskemål om boendeparkeringar på Storgatan vid banken i Högsby. 
Kommunledningsutskottet beslutade 2019-01-22, § 10, att överlämna 
medborgarförslaget till Östra Smålands Kommunalteknikförbund för 
beredning. 
 
I förhandsbedömningen av kommunledningsutskottet konstateras att 
parkeringsfrågorna kring Storgatan är livligt diskuterad och att man tidigare 
beslutat att inga parkeringsavgifter/parkeringsövervakning ska införas 
ännu. Inriktningen som ges i förhandsbedömningen är att boendeparkering 
är en fastighetsägarfråga och att det är viktigt att parkeringsplatserna vid 
Storgatan hålls öppna för allmänheten dagtid.  
 
I området runt banken är övervägande del av fastigheterna privata. Högsby 
bostads AB har några fastigheter i närområdet. 
 
Boendeparkering är inte lämpligt på Storgatan av två skäl. Det ena är 
behovet av att platser hålls öppna dagtid för allmänheten till de 
serviceinrättningar som finns längs Storgatan. Det andra är 
utrymmesbristen i vägområdet vintertid. Det är redan idag svårt att sköta 
till exempel vinterväghållningen på Storgatan när fordon parkerar där.  
 
Boendeparkering är en fastighetsägarfrågan. Så invånaren som lämnat sitt 
förslag bör i första hand vända sig till sin hyresvärd eller den som ansvarar 
för aktuell fastighet för att försöka lösa parkering inom fastigheten för de 
boende. Det finns ju också möjligheter att samordna parkeringsbehov 
mellan flera privata fastigheter. Så en dialog med närliggande 
fastighetsägare kan också vara en lösning. 
 
Samråd har skett med Högsby Bostads AB samt med kommunens 
stadsarkitekt. 
 
Förbundsdirektionen för Östra Smålands Kommunalteknikförbund föreslår 
i beslut 2019-03-25, § 34, att medborgarförslaget avslås med motiveringen 
att boendeparkeringar är en fastighetsägarfråga. 
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KF § 115     DNR: KU.2018.268  
 
 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Medborgarförslaget avslås med motiveringen att boendeparkeringar är en 
fastighetsägarfråga. 
_____ 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 120 att bordlägga ärendet. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Medborgarförslaget avslås med motiveringen att boendeparkeringar är en 
fastighetsägarfråga. 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag om boendeparkeringar på Storgatan vid banken 
Beslut FD 2019-03-25Svar på medborgarförslag om boendeparkering i 
Högsby.docx 
Protokoll 2019-08-13 - KS § 132  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
ÖSK 
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KF § 116     DNR: KU.2018.284  
 
 
 
Medborgarförslag om belysning på Ekekullen   
Christian Viksten inkom 2018-11-25 med ett medborgarförslag med 
önskemål om belysning på lekplatsen vid Ekekullen i Högsby. 
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2019-01-22, § 11, att överlämna 
medborgarförslaget till Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) 
för beredning. 
 
I förhandsbedömningen av kommunledningsutskottet konstateras att 
belysning ingår i den lekplatsutredning som ÖSK genomförde 2017. 
Inriktningen som ges i förhandsbedömningen är att hantera frågan inom 
ramen för lekplatsutredningen. 
 
Aktuell lekplats ligger vid Frejgatan i Högsby. Den är en av tre allmänna 
lekplatser i Högsby tätort som enligt beslutet från lekplatsutredningen ska 
förnyas 2022. Då finns det 1 000 tkr för de tre lekplatserna. 
 
I lekplatsutredningen ingår att belysning ska sättas upp på varje lekplats. 
 
Förbundsdirektionen för Östra Smålands Kommunalteknikförbund 
beslutade 2019-03-25, § 33, att föreslå att medborgarförslaget anses 
besvarat med hänvisning till att åtgärderna redan är planerade i den 
investering som är aktuell på den lekplatsen 2022. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Medborgarförslaget anses besvarat med hänvisning till att åtgärderna redan 
är planerade i den investering som är aktuell på lekplatsen vid Ekekullen 
2022. 
_____ 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 119 att bordlägga ärendet. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Medborgarförslaget anses besvarat med hänvisning till att åtgärderna redan 
är planerade i den investering som är aktuell på lekplatsen vid Ekekullen 
2022. 
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KF § 116     DNR: KU.2018.284  
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag om belysning på ekekullen 
Beslut FD 2019-03-25Svar på medborgarförslag om belysning på Ekekullen i 
Högsby.docx 
Protokoll 2019-08-13 - KS § 131  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
ÖSK för kännedom 
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KF § 117     DNR: KU.2019.55  
 
 
 
Medborgarförslag om tingssalens högtalaranläggning   
Ett medborgarförslag inkom 2019-02-03 om dålig hörbarhet vid anföranden 
i kommunfullmäktige.  
 
Ärendet har beretts av kommunfullmäktiges presidium. Sedan 
medborgarförslaget inkom har intrimning gjorts av högtalaranläggningen. 
Instruktioner om hur den tekniska utrustningen och röstläge vid anföranden 
ska hanteras har genomförts. Talare uppmanas att gå fram till talarstolen i 
högre utsträckning än att tala från bänken. Flera närvarande har vittnat om 
bättre hörbarhet.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunledningsutskottet anser att hörbarheten vid kommunfullmäktiges 
sammanträden efter vidtagna åtgärder är godtagbara.  
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat.  
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Hörbarheten vid kommunfullmäktiges sammanträden är efter vidtagna 
åtgärder godtagbara.  
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat.  
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag om Tingssalens högtalaranläggning 
Protokoll 2019-08-13 - KS § 133  
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
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Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 118     DNR: KU.2019.198  
 
 
 
Motion angående vassklippning   
Centerpartiet har skrivit en motion om att vissa områden i Emån håller på 
att växa igen av vass och föreslår att vassklippning sker av områden i 
central Högsby vid exempelvis Kyrkebro och Tingebro. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion angående vassklippning.docx  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLU
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Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 119     DNR: KU.2019.224  
 
 
 
Enkel fråga angående öppettider vid Kolsrumsdeponin   
Heléne Danielsson (KD) har fått höra från en del nya kommuninvånare att 
de upplever det svårt att hinna åka till Kolsrumsdeponin under ordinarie 
öppettider. Danielsson vänder sig till Anders Svensson (M), ordförande i 
förbundsdirektionen för Östra Smålands Kommunalteknikförbund, och 
frågar om inte förändrade öppettider kan införas vid Kolsrumsdeponin och 
istället ha mer öppet när folk är lediga? 
 
Anders Svensson (M) svarar att kvällsöppet infördes en tid på prov, men 
det slog inte så väl ut då inte många utnyttjande kvällstiderna, därför 
slutade man med det. Däremot har ÖSK som mål att någon gång i 
framtiden kunna ha öppet dygnet runt med hjälp av digitalt 
inpasseringssystem.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
ÖSK för kännedom
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Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 120     DNR: KU.2019.222  
 
 
 
Motion angående bänkar i Lanhagen   
Socialdemokraterna föreslår i motion daterad 2019-09-02 att den nya 
fiskebryggan i Lanhagen kompletteras med några permanenta bänkar. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLU
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 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 121     DNR: KU.2019.221  
 
 
 
Motion angående upprustning av terminalområdet i Högsby   
Socialdemokraterna vill att terminalområdet i Högsby rustas upp och 
föreslår i motion daterad 2019-09-02 att terminalområdet asfalteras om och 
att gräsklippning av grönområdet längs med spåret ges en högre prioritet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLU 
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Kommunfullmäktige 2019-2022 
   

Datum 2019-09-02   
 

               
   Omröstningar      

     §     §     

Ledamöter Tjänstgörande ersättare Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår 

(S) Jonas Erlandsson   X             

(SD) Leif Gustavsson  X             
(C) Stihna Johansson 
Evertsson   X             

(S) Diana Bergeskans  Susanne Björck X             

(M) Anders Svensson  X       

(KD) Lars Elmborg   X             

(SD) Patrick Baier   X             

(S) Carl-Axel Blom   X             

(S) Linda Robertsson  X       

(SD) Sven Liljeblad   X             

(C) Lina Danlid Burke  Mahmoud Al Mokdad X             

(S) Magnus Gabrielsson   X             

(M) Marcus Schön  X       

(SD) Sune Olsson  X               

(KD) Heléne Danielsson  X             

(S) Marinett Målberg   X             

(C) Mikael Jonnerby  X             

(V) Tommy Palmgren   -             

(S) Per-Ola Herdinius  Karl-Axel Palmberg X             

(SD) Alf Adolfsson   X             

(C) Kerstin Karlström   X             

(S) Gith Wiksten   X             

(M) Kerstin Möller  X               

(SD) Curt Allerdahl   X             

(S) Åke Gustavsson  X             
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Kommunfullmäktige 2019-2022   Datum 2019-09-02 
        
                
   Omröstningar      

   §   §   

Ledamöter Tjänstgörande ersättare Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår 

(C) Ingemar Svanström   X       

(KD) Tuva Bojstedt  Berith Åberg-Alsiö X             

(S) Catarina Thunberg   X             

(SD) Jan-Erik Ek   X             

(S) Torbjörn Carlreus  Andreas Furuskog X             

(M) John Friberg   X             

(C) Martin Joelsson   X             

(SD) Inger Johansson   X             

(S) Ingrid Axelsson   X             

(C) Per Gröön  X       
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